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1 Operativt arbete

• Programråd LP1. Diskuterade mycket kring könsfördelning på Chalmers (fokus
på IT) och att minska stereotyper (främst Chalmers men även där fokus på IT-
sektionen).

• Gått ut med information om obligatorisk tentamensanmälan.

• Påmint examinatorer om kurs-PM och dess innehåll.

• Behandlat inkomna åsikter kring programmet.

• Kursnämnder: TDA367 (Programmeringsprojektet), DAT260 / DAT261 (Model
Based Testing), TMV027 (Finite Automata Theories and Formal Languages) (fler
kommer)

• Möten som: UU1, PL-lunchmöten, Ordförandemöte, möte med vUO samt interna
lunchmöten etc.

• Tagit fram verksamhetsrapport och budget för verksamhetsåret.

• Diskuterat och kommit på idéer hur man kan öka svarsfrekvensen på kursenkäter.

2 Mottagning

• Nollanlunch tillsammans med FanbärerIT, inte så traditionsenligt denna fredag
blev det pannkaka och ärtsoppa.

• Station på Phadderkampsfinalen, blandning av frukt och examinationsföreskrifts-
quiz.

• Två pluggkvällar för Nollan.

• Varit med på MRCIT:s arr på Lindholmen. Vi presenterade oss för masterstudenter
så de vet att de kan vända sig till oss.

3 Kandidatnivå

• Utsett klassrepresentanter så vi nått det önskade målet om 2 per årskurs.

• Klassrepresentantmöte, mycket fungerar bra. En del bekymmer med någon enstaka
kurs som vi följt/följer upp på.

4 Masterverksamhet

• Masterrepresantsmöte med vUO.
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• Informera ettan samtidigt som styrIT om vår verksamhet.

• Rekrytering och planering av första möte med klassrepresentanter.

• Masterrepresentantmöte.

• Deltagit i kursnämnder på masternivå. Det här kommer vi fortsätta med så vi får
bättre kontinuitet kring masteransvarigeposten.

5 Arrangemang

• Pratat med P.R.I.T. angående pluggfrukost onsdag LV7.

6 Internt

• Deltagit i SAMO + Studienämndskickoff arrangerad av Kårledningen.

• Ytterligare omdesignat snIT-loggan från förra året för att bättre representera vår
verksamhet. Vi har försökt skapa en logga som syns mer, så att snIT får mer och
bättre PR bland studenterna.

• Införskaffat hoodies.

• Planerat införskaffning av en snIT-banner för att skapa mer synlighet.

• Tagit foton med FlashIT.

• Igen; budgeterat för vårt verksamhetsår då vi nu har en egen kassör.
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